
 Dalen, 6-3-2022

Aan de Gemeenteraad van Coevorden,

Tot mijn grote verbazing stond hier vorige week een medewerker van de Gemeente Coevorden voor 
de deur. Ik had een brief gestuurd, gericht aan de Gemeenteraad van Coevorden. Hoe kan het dat ik 
van de Gemeenteraad niets gehoord heb over mijn brief, en dat er wel een medewerker voor de 
deur staat? Waar is mijn mail gebleven, en wie heeft deze brief ontvangen en (beoordeeld) als post 
voor de buitendienst groen? De brief was duidelijk gericht aan de Raad en ik vind deze zaak 
belangrijk genoeg om door de Gemeenteraad behandeld te worden. Ik had deze brief bewust 
geëindigd met: In afwachting op uw antwoord. Wat doet men überhaupt met mail die gericht is aan 
de Gemeenteraad?

Bij deze wil ik, via jou, nogmaals de brief onder de aandacht van de Raad brengen, maar ook 
bovenstaande.

De medewerker  kon me vertellen dat er wat mis was gegaan bij het kappen van de bomen aan de 
Reindersdijk. Het bedrijf, wat de opdrachten uitvoert, had het niet goed begrepen. Ze hadden de 
verkeerde bomen gekapt. Jelmer heeft toen blauwe stippen op de bomen gezet die moesten blijven 
staan. Helaas, alle struiken zijn ook weggehaald of vertrapt en kapotgereden. Het was hem juist om 
de struiken te doen. Die moeten meer licht krijgen. Overal zitten diepe kuilen van de machines en zie 
je de afgezaagde stobben. Nou , ze hebben een waar slagveld achtergelaten. 

Dat er nu met de storm nog een aantal bomen om zijn gegaan, of gedeeltes zijn afgebroken, bewijst 
wel dat het bedrijf er niets van heeft begrepen en er zelfs geen verstand van zaken heeft.

Is het wel Coevorden waardig om met zo’n bedrijf zulke belangrijke zaken te ‘regelen’? In deze tijd 
van het zuinig omspringen met onze natuur. Een van de werknemers van het ingehuurde bedrijf zou 
hebben gezegd: “Die grote bomen zijn er om gekapt te worden. Ik wou ze ook niet voor mijn huis 
hebben”. De gekapte bomen en het andere hout mag het bedrijf meenemen, zo was de afspraak, 
volgens Jelmer Knol. Geen wonder dat er te veel of verkeerde bomen zijn gekapt. Het brengt nogal 
wat op in deze tijd van schaarste en gas tekort. Vrachtwagens vol zijn er afgevoerd. En dan overdrijf 
ik niet.

Via deze weg hoop ik dat de brief wel bij de Gemeenteraad terechtkomt en dat die zich buigt over dit 
probleem. Er wordt op zoveel plekken gesnoeid binnen de Gemeente Coevorden, en er is de 
afgelopen jaren ook al op diverse plaatsen echt een kaalslag geweest. Ik hou mijn hart vast en maak 
me grote zorgen.

In afwachting op uw antwoord,

Met vriendelijke groet,


